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A bizottság 5/5 részvétel mellett határozatképes. 

 

Tervezett napirendi pontok: 

1. Jegyzőkönyvvezető választás 

2. 2025. évi szakmai programrész átbeszélése, pontosítása 

 

1./ Jegyzőkönyvvezető választás:  

Jelölt: Polivka Dóra 

A jelölt a felkérést vállalja, a bizottság 5 igen szavazattal a jelöltet elfogadta. 

 

2./ 2025. évi szakmai programrész átbeszélése, pontosítása 

FL ismertette a kiküldött 2025. évi szakmai programrésszel kapcsolatos kiegészítéseit 

FL: az őszi edzőtábori szakági megbízottakkal (DZS, MD, MZ, PD) és versenyzőkkel jó lenne 

tovább vinni a megkezdett munkát, és érdemes lenne összetartó edzéseket tartani számukra, 

körülbelül havonta 

MZ: érdemes lenne a válogatottságra törekvőket is bevonni 

MD: ingyen nem szeretne vállalni semmit, amúgy vállalná 

DZs: logisztikailag ez hogy nézne ki? 

FL: a téli időszakban 20 főben kéne maximálni a csoportok/szakágak létszámát 

DZs: a 20 nagyon sok, inkább 10 

FL: mindenképp több ember kéne 

PD: mi lenne a konkrét feladat? 

FL: a válogatottak időszakos egybentartása a motivációjuk fenntartása, növelése, és 

állapotfelmérésük érdekében 

PD: javaslat – mi lenne ha a kp-i 6000 után lenne egy közös hétvége 

FL: a felmérő regionális helyszíneken lesz, ezért ez nem működne 

MM: időnként legyen egy nap, egy közös edzés, hogy ismerjék meg egymást 

PD: érdemes lehetne akkor már egyben tartani a fiúkat és a lányokat 

DZs: a nyolcas programok alapján azt lehetett látni, hogy egy edzőre 10 versenyző is már nagy 

kihívás. Érdemes lenne egy helyszínen, és egy időpontban tartani az összetartásokat. Ezt a 

kajakosok is csinálják 



FL: akkor mindenki egyetért abban, hogy fontos lenne néha egyben tartani a társaságot, de a 

logisztikát ki kell találni 

MZ: foglaljuk össze: mindenki úgy tartaná a legjobbnak, ha egy központi helyszínen lenne. A 

klubokat meg kell kérdezni, hogy vállalhatják-e az edzők ezt a feladatkört 

FL: milyen feltételekkel és ki vállalja a szakágvezetői megbízatást? 

Az érintett edzők (MD, MZ, DZs, PD) vállalnák a megbízatást, ha az összetartások 

központi helyszínen lennének, a klubjuk is hozzájárul, és anyagi ellentételezést is kapnak 

a munkájukért 

 

FL: fontosnak tartja, hogy a külföldön tanuló versenyzőkkel is foglalkozzunk, ez a programba 

is bekerült 

FL: javasolja, hogy legyen egy sporttudományos stáb vezető, aki a stáb munkáját összefogja 

MD: Szögi Lacit javasolná erre a feladata 

SzL: most túlterhelt, de később szívesen vállalná ezt a feladatot 

AZ: támogatja az elképzelést, és ha úgy adódna, erre szívesen vállalná is 

 

Az edzőbizottság egyöntetűen javasolja, hogy legyen egy sporttudományos stáb vezető 

 

FL: érdemes lenne előre befoglalni a jövő évi edzőtáborokat, lehetőleg az iskolai szünetekben 

PD: csapathajós válogató előtt már nem javasolná 

FL: akkor az őszi edzőtáborozást érdemes lenne az őszi szünetben Dunavarsányban, tavasszal 

pedig a hosszútávú előtt az iskolaidőben szintén Dunavarsányban. Ezt most le lehet foglalni, 

aztán legfeljebb lemondjuk 

 

FL: érdemesnek tartaná, hogy legyen egy terhelésdiagnosztikai mérés a tél elején és végén 

 

Az edzőbizottság támogatja, hogy decemberben és valamikor a téli felkészülés végén is 

legyen egy terhelésdiagnosztikai  mérés a válogatottaknak, a felkészülés hatékonyságának 

felmérésére. 

 

Ezek után a bizottság végig ment a válogatott keret névsorán és javaslatokat, kiegészítéseket 

tett. Ezen felül érdemesnek tartaná, ha a megbízott szövetségi kapitány még egyszer 

felülvizsgálná a listát, és a hosszútávú keretfeltöltő alapján esetlegesen kiegészítené. 
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